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摘要

随着经济快速进展以及互联网技术的革命，通过网络预订酒店的用户越来

越多。酒店信息治理系统在每个酒店企业中越来越重要，酒店的信息治理不再

像传统那样简洁，需要处理大量信息数据和保证酒店数据的安全高效。智能

化，信息化，高度安全化的酒店治理系统必将是进展趋势。本设计采纳当下流

行成熟的 SSM 框架和 Java 语言技术开发，页面采取 JSP 动态页面开发技术，

实现多功能，高效率，简便且智能的酒店治理系统，本系统有酒店公告，酒店

介绍，客房分类治理，开房记录和用户治理等特色功能。
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Abstract
With the rapid economic development and the revolution of Internet technology, 

more and more users book hotels through the Internet.Hotel information management 

system is more and more important in every hotel enterprise,Hotel information 

management is no longer as simple as traditional,need to process large amounts of 

information data and ensure the safety and efficiency of hotel data.Intelligent, 

information and highly secure hotel management system will be the development 

trend.This design adopts the current popular mature ssm framework and java 

language technology development. JSP dynamic page development technology is 

adopted to realize the multi-functional, efficient, simple and intelligent hotel 

management system. The system has Hotel announcement, hotel introduction, room 

classification management, room opening record, user management and other 

features.

Key words： Hotel Management System   SSM framework   Java language



以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如

要下载或阅读全文，请访问：https://d.book118.com/62701302012

4006056

https://d.book118.com/627013020124006056
https://d.book118.com/627013020124006056

